

東安台福基督教會
Evangelical Formosan Church of East Valley

獎學金申請條例

Regulation of Scholarship Application

(Approved by the EFCEV Church Council on 4/11/2021)

目的：鼓舞教會全職傳道同工，積極會員參與裝備，邁向成熟，參與教會教導事工，宣揚福音

Objectives: Inspire the EV church full-time pastoral staffs and active members, to equip and mature spiritually, to further participate in church ministry and sharing the Gospel.

對象：全職傳道者，東安教會積極會員。

Who: EV church full-time pastoral staffs and active members.

獎學金來源：每年由長執會將獎學金預估金額編列於教會年度預算中。

Source of Scholarship: The Church Council provides an estimated amount of scholarship in the church's annual budget.

獎學金委員會：東安台福基督教會獎學金委員會隸屬東安台福基督教會，以下簡稱“獎學金委員會”，成員經由每年長執會提出人員擔任。

Scholarship Committee: EFCEV Scholarship Committee is under the auspices of EFCEV, hereinafter referred to as “Scholarship Committee”. Committee members are proposed by the EV Church Council each year.

獎學金類別：

Categories of Scholarships:

1. 全職傳道同工獎學金：

Full-Time Pastoral Staff Scholarship:

- a. 在職進修的獎學金：鼓勵本教會全職傳道同工，在不影響全職牧養事工之下，在牧會期間可申請進修獎學金。

Scholarship for On-the-job Training: To encourage the EV full-time pastoral staffs to gain further study or training during their employment without creating any negative impact on their full-time ministry.

- b. 留職進修的獎學金：本教會全職傳道同工服務滿十年者，如有特別需要，可向主任牧師或長執會主席申請暫時離職，並經長執會通過者，可申請六個月以內的進修獎學金。

Scholarship for Continuing Education: The full-time pastoral staff who has served over 10 years in EV, when there is a special need, may apply for a temporary 6 months or less leave of absence from the Senior Pastor or the Chairperson of the Church Council. Upon the final approval of the temporary leave of absence by the Church Council, he/she may apply this scholarship for continuing education.

2. 東安教會積極會員獎學金：鼓勵本教會積極會員接受裝備教育訓練。

EV Active Member Scholarship : To encourage EV 's Active Members to receive education or training to equip themselves.

獎學金的申請辦法：

Procedures for Scholarship Application:

一、申請全職傳道同工獎學金：Application for Full-Time Pastoral Staff Scholarship:

1. 在職進修：鼓舞本教會全職傳道同工在牧會期間進修，可向主任牧師或教會長執會主席提出申請在職進修，在不影響全職牧養事工的進行，一年可修讀兩門課程。

On-the-job Training: To encourage the EV full-time pastoral staffs to gain further study or training during their employment, application for scholarship may be submitted to the Senior Pastor or the Chairperson of Council Board for on-the-job training if full-time ministry is not negatively affected. Two courses can be taken each year.

2. 留職進修：本教會全職傳道同工服務滿十年者，如有特別需要，可向主任牧師或教會長執會主席申請暫時離職，從事進修（Advanced Degree Program）、學習（Special Study）等工作。期間以半年為限，經本教會長執會通過後可申請全職傳道同工獎學金。

Continuing Education: The full-time pastoral staff who has served over 10 years in EV, when there is special need, may apply for temporary leave of absence from the Senior Pastor or the Chairperson of EV Church Council to work on advanced degree program, special study or similar program. The duration shall not exceed six months. Upon Church Council's approval of the temporary leave, may apply for Full-Time Pastoral Staff Scholarship.

3. 無論是申請在職進修或留職進修獎學金，需在三個月前提出具體而詳細的申請書。

Whether applying for on-the-job training or continuing education, applicant must submit application with adequate specifics and details at least 3 months before the study or training.

4. 申請者需檢附申請表及兩位推薦人，一位推薦人必須是本教會長老，其中一位為本會主任牧

師。申請者如為主任牧師，其兩位推薦人必須是本教會長老。

Applicants must submit the application form with two references, one reference must be an elder of EV, and the other must be senior pastor of EV. If the applicant is the Senior Pastor of EV, both references must be elders of EV.

5. 經申請在職進修或留職進修獎助學金, 獎學金委員會可依不同進修, 給於不同的獎助金：
After applying for on-the-job training or continuing education, the EV Scholarship Committee may, depending on the course study, approve scholarship in different amount:
 - 1). 在職進修：每人一年可修讀兩門課程, 最高一年可補助 \$ 4,000.00。
On-the-job training: Two courses per person per year, maximum is \$ 4,000.00 each year.
 - 2). 留職進修：每人每次留職進修期間之修讀課程的獎學金, 最高一年可達 \$ 8,000.00。
Continuing Education: For each continuing education during the leave of absence, maximum is \$8,000.00 each year.
6. 全職傳道同工不得同年同時申請此獎學金及以下第二項東安積極會友獎學金。
The Full-Time Pastoral Staff should not apply for the Scholarship and the Active Member Scholarship listed in the following 2nd item in the same calendar year.

二、申請東安教會積極會友獎學金：Application for EV Active Member Scholarship:

1. 申請者須為東安教會積極會友至少過去的十二個月。
The applicant must be an active member of EV for at least the last 12 months.
2. 申請者應在申請書中具體而詳細的提出修讀之課程，及其他能幫助獎學金委員會達成決定的支持文件, 如過去的學位, 證書, 成績單等。獎學金委員會可憑申請書及附上的支持文件達成決定, 也有權要求申請人面談後再做決定。
A complete and detailed courses description and the supporting documents which may help the Scholarship Committee to reach a favorable decision, such as the past degrees, certificates, academic transcripts, etc., must be included the application. The Scholarship Committee may decide on the submitted application alone, or further to request an interview of applicant.
3. 申請者所申請就讀之學校, 科系, 專業, 課程需是神學院課程並與教會牧養, 信徒靈命成長, 信徒裝備相關, 學習期間及學成後, 願成為教會教導服事同工, 參與教會教育人才之培育。
The schools, faculties, majors and programs that applicant intends to apply for must be Seminary School courses and related to the shepherding of the church, the spiritual growth of the believers, and the equipping of the believers. During and after the completion of the study, applicants must be willing to serve as EV church teaching coworkers and participate in church education program in talent cultivation.
4. 申請者需檢附申請表及兩位推薦人, 一位推薦人必須是本教會長老, 另一位為本教會牧師。
Applicants are required to submit application form with two references; one must be from an elder of EV, and the other from a pastor of EV.
5. 申請者提出申請修讀, 並經獎學金委員會及長執會同意後, 可給予獎學金. 獎學金的數額最高

一年以 \$ 5,000.00 為限。

Applicant may apply for scholarship each year. After the approval of the EV Scholarship Committee and Church Council, the maximum amount of scholarship is \$ 5,000.00 per year.

申請時間及核准：

Application Timeline and Approval:

1. 所有獎學金申請需經獎學金委員會審查核准及長執會同意。未經獎學金委員會審核及長執會通過，委員會委員或教會會友無權應許教會支付任何獎學金。
All scholarship applications must be reviewed and approved by EV Scholarship Committee, followed by the approval of the Church Council. The individual committee member or any church member has no authority to promise any scholarship payment from EV.
2. 獎學金的核准金額將由獎助學金委員會按照東安教會經濟情況決定。
The amount of scholarship is decided by EV Scholarship Committee after reviewing the financial condition of EV.
3. 所有獎學申請者需於課程開始三個月前呈送申請表及上述必須附上的支持文件給獎學金委員會。於規定時間後呈送的申請表將不予受理。
All applicants of scholarship must submit completed applications with all supporting documents, as required above, to EV Scholarship Committee for review at least 3 months before start of the study. Applications submitted after required timeframe will not be accepted.
4. 每年最高獎學金之金額以教會支付日期之同月曆年度計算。
The calculation of annual maximum is based on the date payment issued to applicants within the same calendar year.
5. 獎學金委員會應於收到獎助學金申請表 6 個禮拜內審查決定是否核准發放獎學金, 並立即交給長執會通過。
The EV Scholarship Committee should review and decide within 6 weeks following receipt of the application.

東安台福基督教會獎學金申請表

EFCEV Scholarship Application Form

申請者中文姓名 Applicant Chinese Name		申請日期 Application Date	
申請者英文姓名 Applicant English Name		電話 Telephone Number	
申請者住址 Applicant Address		修讀日期 Course Study Date	
申請者簽名 Applicant Signature		申請資格 (選一項)	全職員工 Full time Staff []
電郵 Email Address		Qualification (Check one)	積極會員 Active Member []
申請學校 Admission School		申請科系/課程 Program/Course	
1. 推薦人 Reference		推薦人電話 Reference phone number	
2. 推薦人 Reference		推薦人電話 Reference phone number	
研讀課程的計畫和目的 Purpose and Plan of the Course Study			

東安台福基督教會獎學金審核表

EFC EV Scholarship Application Review Form

申請者中文姓名 Applicant Chinese Name			
申請者英文姓名 Applicant English Name			
出席委員 Scholarship Committee Members Attendants			
全職員工/積極會員資格 審核 Full Time Staff/Active Member Status Validation			
審核結果 Review Result			
審核日期 Review Date		審核金額 Review Amount	
獎學金委員會召集人 簽名 Chair of the Scholarship Committee Signature		簽名日期 Signature Date	
備註 Remarks			